
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.2.2022           
 

Protokół Nr 36/22 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 15 lutego 2022 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady rozpoczęto o 

godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1245. W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji – Piotr 

Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Grodzki 

Krzysztof, Grygoruk Krzysztof, Sulima Tomasz, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w 

Bielsku Podlaskim – Waldemar Kudrewicz oraz Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Marcin Sawicki. W posiedzeniu uczestniczyli także w trybie zdalnym: 

Członkowie Komisji –  Charyton Stanisław, Falkowski Emil, Grabowska Maria, Hryniewicki Tomasz, 

Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur Maciej, Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski, Zastępca 

Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska, Sekretarz Miasta – Tamara Korycka, Skarbnik Miasta – Anna 

Szkoda oraz kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – Kazimierz Prus. (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu)  

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich uczestniczących w 

posiedzeniu. Jednocześnie poinformował, że w dzisiejszym posiedzeniu Komisji będzie uczestniczył  

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Waldemar Kudrewicz oraz 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Marcin Sawicki. 

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu i 

otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  Poinformował, że w związku z tym, że część radnych 

uczestniczy w posiedzeniu online, przed każdym punktem będzie sprawdzane kworum.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję, 

poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i poddał pod głosowanie 

zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 35/22 z posiedzenia Komisji w dniu 25 stycznia 2022 r.  

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego. 

7. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 35/22 z posiedzenia Komisji w dniu 25 stycznia 2022 r.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z pytaniem 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i poddał pod 

głosowanie projekt protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 35/22 z posiedzenia Komisji w dniu 25 stycznia 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że protokół został przyjęty.  

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zaproponował, aby rozpatrzenie materiałów rozpocząć od 

informacji o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2021 roku, gdzie 

udzieli głosu Panu Komendantowi oraz Zastępcy Komendanta.  
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Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Komendant Powiatowy PSP w Bielsku Podlaskim – Waldemar Kudrewicz powitał wszystkich obecnych na 

posiedzeniu i poinformował, że została przygotowana prezentacja obrazująca jak wyglądał stan 

zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie powiatu, a w szczególności na terenie miasta Bielsk Podlaski. 

Dodał, że prezentację omówi Zastępca Komendanta – Marcin Sawicki. Jednocześnie chciałby serdecznie 

podziękować Burmistrzowi i wszystkim radnym, którzy wyrazili chęć wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

oraz całej społeczności bielskiej poprzez zakup nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego, który został 

zakupiony w roku ubiegłym w kwocie 900 tys. zł. na podstawie tej prezentacji chciałby pokazać, że pieniądze 

zostały bardzo dobrze zainwestowane w bezpieczeństwo mieszkańców i miasta.  

 

Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Bielsku Podlaskim – Marcin Sawicki powitał wszystkich i 

podziękował za umożliwienie udzielenia głosu na posiedzeniu Komisji. Następnie streścił i omówił 

przedłożoną informację o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie miasta w zakresie 

realizowanych zadań, charakterystyki zagrożeń pożarowych, struktury i statystyk zdarzeń i pożarów, 

czynności kontrolno-rozpoznawczych i prewencyjnych, realizowanych szkoleń i doskonalenia zawodowego 

strażaków, posiadanego wyposażenia oraz pozostałej działalności. Jednocześnie chciałby się dołączyć do 

podziękowań za pomoc w zakupie nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego – bez tego wsparcia zakup nie 

mógłby dojść do skutku. Dodał, że z całej puli 900 tys. zł Państwowa Straż Pożarna musiała wygospodarować 

z tak zwanych „własnych” środków kwotę 207 600 zł. To były środki pozyskane z urzędów miast, gmin i 

sołectw z terenu powiatu bielskiego. Wkład Miasta Bielsk Podlaski to 36 500 zł, za co jeszcze raz 

podziękował. Pozostały wkład pochodził ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w kwocie 437 tys. 

zł oraz z środków ubezpieczeniowych w kwocie 255 tys. zł. Wyraził nadzieję, że w 2022 r. uda się pozyskać 

nowy ciężki samochód ratowniczo-gaśniczy na podwoziu Renault. Koszt takiego samochodu wyniesie ok. 1.3 

mln zł. Szacuje, że do zakupu potrzebne będzie wsparcie z jednostek samorządowych z terenu powiatu 

bielskiego w kwocie 220 tys. zł, gdzie wsparcie samorządu Miasta Bielsk Podlaski wyniosłoby 38 tys. zł. 

Wyraził nadzieję, że wsparcie pomoże w tym, aby móc sprawnie dbać w dalszym ciągu o bezpieczeństwo i 

pozwoli strażakom na sprawne i bezpiecznie podejmowanie działań ratowniczo-gaśniczych.  

 

Komendant Powiatowy PSP w Bielsku Podlaskim – Waldemar Kudrewicz uzupełniając informację w 

zakresie szkoleń stwierdził, że w roku ubiegłym na terenie miasta przeszkolono w salce edukacyjnej około 

200 dzieci. Odnośnie zakupu nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego w kwocie 1.3 mln zł poinformował, 

że z potrzebnych 220 tys. zł Państwowa Straż Pożarna ma już obiecane od samorządów z terenu powiatu 

bielskiego ponad 110 tys. zł. Podkreślił, że bardzo mu zależy na uzbieraniu pełnej kwoty wsparcia w 

wysokości 220 tys. zł. Wtedy będzie realna szansa zakupu samochodu o wartości 1.3 mln zł przy wkładzie 

własnym w postaci wsparcia z samorządów z terenu powiatu wynoszącym ok. 1/6 całości kwoty. W jego 

opinii wynikającej z 30-letniego doświadczenia, system ratownictwa jest skuteczny gdy są ludzie i sprzęt. 

Ludzie są bardzo dobrze wyszkoleni, natomiast sprzęt już zaczyna się starzeć i ma jedną wadę – jest bardzo 

drogi. Żeby uzbierać pełną kwotę zwraca się do samorządów, żeby móc kupić ten sprzęt i zwiększyć 

bezpieczeństwo. Liczy na to, że radni Miasta Bielsk Podlaski pomogą w zakupie samochodu.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, podziękował przedstawicielom Państwowej Straży Pożarnej za uczestnictwo w 

posiedzeniu i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Waldemar Kudrewicz 

oraz Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim – Marcin Sawicki 

opuścili posiedzenie Komisji. 

 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego w mieście Bielsk Podlaski w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Maria Grabowska poprosiła o informację czy w 2021 roku podejmowano interwencje na 

terenie placu zabaw przy ul. Rejtana lub w jego okolicy, gdzie w okresie letnim zbiera się hałaśliwa grupa 

ludzi? Jeżeli tak, to ile razy i w jakim czasie podejmowane były interwencje?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją.  

 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2021. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn poprosił o poprawienie zapisu na ostatniej stronie sprawozdania, gdzie 

zamiast „Koszykarskiego Klubu Sportowego Tur Basket” powinien być „Bielski Klub Sportowy „Tur” Bielsk 

Podlaski” (punkt 23, podpunkt 1).  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem.   

 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 
 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie i poinformował, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem.   

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 

Bielsk Podlaski i Gminą Wyszki. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Miastem 

Bielsk Podlaski i Gminą Wyszki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Tomasz 

Sulima, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Bielsk Podlaski, rejon ul. Mickiewicza. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę, na następujące zapisy w projekcie uchwały: w projekcie 

między innymi ujęto następującą kolorystykę ścian budynków: stonowaną, maksymalnie 3 kolory na jednej 

elewacji w odcieniach bieli, beżu, żółci, szarości, grafitu. Czy z tego wynika, że jeżeli ktoś będzie chciał zrobić 

np. seledynową elewację to nie będzie mógł tego zrobić? Taki zapis prowadzi do ograniczeń.  Projekt 

uchwały wymienia również dopuszczalną kolorystykę pokryć dachowych: stonowaną w odcieniach brązu, 

szarości i czerwieni – a co w sytuacji gdy mieszkaniec będzie chciał położyć blachę ocynkowaną lub 

aluminiową? Radny zwrócił uwagę, że to jest kolejne ograniczenie. Następną kwestią jest zapis, który na 

terenie usługowym zakazuje szeregu rzeczy, m. in. funkcjonowania warsztatów stolarskich. Osobiście nie jest 

przekonany, czy warsztat stolarski jest mocno uciążliwą rzeczą – to zależy od tego na jaką skalę działałby taki 

warsztat. Odnośnie zapisu o treści: „Jeżeli istniejące zagospodarowanie terenu jest niezgodne z ustalonym w 

planie, dopuszcza się użytkowanie terenów zgodnie ze stanem istniejącym do czasu realizacji ustaleń planu.” 

– w jaki sposób Miasto zmusi później właściciela do zmiany istniejącego stanu rzeczy? Kolejną kwestią jest 

następujący zapis: „Dla terenów, o których mowa w ust. 1, ustala się stawkę procentową służącą naliczeniu 

jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w związku z uchwaleniem planu – 30 %” – na 

jakiej podstawie obliczono stawkę 30%? W tym zapisie obciążany mieszkańców stawką 30%, a dalej jest taki 

zapis: „Na terenie objętym planem miejscowym ustalono, że nie przewiduje się realizacji inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej należącej do zadań własnych gminy.” – tak więc najpierw wprowadza się opłatę, 

natomiast nie przewiduje się żadnej infrastruktury na tym terenie, który akurat należy do zadań własnych 

gminy. Radny zaznaczył, że to nie do końca tak powinno być, ponieważ później znowu będą problemy. Tutaj 

Miasto się odżegnuje od całej infrastruktury technicznej. Jednocześnie chciałby usłyszeć dlaczego nie 

uwzględniono uwag dotyczących niezgodności planu z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
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zagospodarowania przestrzennego miasta w zakresie nieprzeznaczenia terenu rolnego z zakazem budowy 

budynków pod zabudowę mieszkaniową lub usługową? To w jakiś sposób ogranicza prawa własności.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Teresa Zwolińska poinformowała, że odda głos Kierownikowi Referatu 

Gospodarki Przestrzennej – Panu Kazimierzowi Prusowi, który jest ekspertem w tym zakresie.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej - Kazimierz Prus poinformował, że nie usłyszał pierwszych 

pytań radnego Charytona, dlatego zacznie od końca: odnośnie stawki 30% - to jest tzw. renta planistyczna. 

Jeśli gmina prowadzi prace planistyczne, to założenie prawne jest takie, że gmina powinna mieć z tego 

dochód. Ustawodawca, żeby zachęcać samorządy do prac planistycznych, wprowadza rozwiązanie, które 

przewiduje dodatkowy dochód w postaci renty planistycznej ze stawką 30%. Jest to obligatoryjne – nie może 

być tak, że nie uchwali się renty planistycznej, bo wojewoda takie plany kasuje. Ta renta dotyczy terenów, 

gdzie na skutek uchwalenia planu wartość gruntów rośnie, bo plan rozstrzyga ich przeznaczenie, w tym 

przypadku dotyczy to terenów MN, czyli zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. Dla terenów rolnych czy 

dróg ta renta nie służy, w związku z czym ta renta procentowa wynosi 0%. Odnośnie ograniczeń dla 

właścicieli gruntów – teren pod cmentarz jest terenem specyficznym. Przypomniał, że Urząd Miasta 

przedstawia projekt planu po raz drugi. Wcześniej wojewoda w trybie nadzoru stwierdził nieważność 

uchwały ze względu na zbyt małe wyznaczone strefy ochronne. Urząd musiał to poprawić, tj. zwiększyć 

obszar objęty pracami planistycznymi, żeby wyznaczyć takie strefy, co do których wojewoda nie miałby 

zastrzeżeń. Problem polega na tym, że plan jest tworzony dla potrzeb rozszerzenia cmentarza, ale także 

obejmuje tereny dookoła cmentarza, oczywiście z zakazem zabudowy ze względu na potrzebę utworzenia 

stref ochronnych. Na jednej z komisji wyjaśniał już jak wygląda sytuacja w mieście – np. cmentarz przy ul. 

Wojska Polskiego nie ma żadnych stref, ponieważ nie ma planu przestrzennego. Cmentarz przy ul. 

Dubiażyńskiej praktycznie nie ma zapisu co do stref, przynajmniej na załączniku graficznym. Teraz urzędnicy 

wojewody bardziej skrupulatnie podchodzą do zapisów dotyczących stref i te strefy trzeba utworzyć. To 

oznacza ograniczenie sposobu użytkowania dla właścicieli gruntów położonych w tych strefach. Właściciele 

gruntów będą mogli je użytkować w sposób dotychczasowy, natomiast zabudowa nie będzie mogła być 

realizowana. Poprosił o powtórzenie pierwszych pytań.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton powtórzył swoje pytania. Odnośnie odpowiedzi dotyczącej renty 

planistycznej radny zwrócił uwagę, że nie może ona wynosić 0% i nie może być wyższa niż 30% - w projekcie 

uchwały jest maksymalna wartość renty planistycznej. Podkreślił, że jego wątpliwość dotyczy tego na jakiej 

podstawie obliczono, że to musi być maksymalna stawka.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej - Kazimierz Prus odpowiedział, że taka stawka renty 

planistycznej jest już tradycją w pracach planistycznych w naszym mieście. O ile sobie przypomina, przez 

ostatnie 20 lat jak pracuje w Urzędzie Miasta, innej stawki nie było. Zaznaczył, że stawka może być inna, ale 

zawsze było 30% albo 0%. Hipotetycznie, przy zastosowaniu innej stawki wprowadza się pewną niespójność 

w zakresie polityki finansowej związanej z pracami planistycznymi, gdzie dla jednego terenu stawka 

wynosiłaby 30%, a dla innego ta stawka miałaby inną wartość. Odnośnie kolorystyki zabudowań – jeśli radni 

obserwują nową zabudowę, szczególnie na terenie gdzie nie ma planu, to nie wie czy radnym podoba się 

każda kolorystyka ścian czy dachu. Rada Miasta ma możliwość narzucić pewne rozwiązania dążące do 

wyeliminowania kolorystyki, która ewidentnie razi.  
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Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę, że Pan Kierownik stwierdził, że renta planistyczna może 

wynosić 30% lub 0%, natomiast radny w swojej poprzedniej wypowiedzi stwierdził odwrotnie, że stawka nie 

może wynosić 0%.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Bielsk Podlaski, rejon ul. Mickiewicza.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, 

Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gajowej. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Gajowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Tomasz Sulima, Irena 

Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wilczej. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Miejskiej Bielsk Podlaski, położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Wilczej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Tomasz Sulima, Irena 

Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

handlu. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz wprowadzenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na Terenie 

Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na Terenie 

Miasta Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny 

wielodzietne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny 

wielodzietne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 11, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (1) 

Emil Falkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej 

Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Maria Grabowska zwróciła uwagę, że w tabeli nr 1 podano stawkę dzierżawy posesji, na 

której jest PSZOK. Z tego co pamięta, ten temat był już kilkukrotnie poruszany. Na sesji w dniu 30 marca 2021 

r. Pan Burmistrz stwierdził, że dzierżawa do końca czerwca 2021 r. zostanie zakończona aktem notarialnym. 

Czy to dotyczy tej samej działki? Ponadto sama stawka nie jest mała – wyliczono 58 808 zł na 2022 r. – w 

czasach kiedy mamy problemy finansowe każdy grosz się przyda.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że w ubiegłym roku Urząd Miasta planował dokonać 

zamiany nieruchomości z Przedsiębiorstwem Komunalnym, jednak okazało się, że Miasto musiałoby zapłacić 

podatek VAT w kwocie kilkuset tysięcy zł, tak więc zamiana nie byłaby opłacalna z punktu ekonomicznego.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (1) 

Piotr Ostaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu miasta Bielsk Podlaski na 

pomoc finansową dla Powiatu Bielskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu miasta Bielsk Podlaski na 

pomoc finansową dla Powiatu Bielskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (4) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stanisław Charyton, Tomasz Hryniewicki, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, 

Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2022-2034. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stanisław Charyton, Tomasz Hryniewicki, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 
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Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, 

Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej regulacji trybu powoływania 

społecznych asystentów radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej regulacji trybu powoływania 

społecznych asystentów radnych Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

PRZECIW (5) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miasta za okres 

od 1 stycznia do 31 grudnia 2021 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, 

Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

w przedmiotowej sprawie, poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum” i 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Bielsk Podlaski..  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Emil Falkowski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Stanisław Charyton, Maria Grabowska, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz 

Sulima, Artur Maciej Żukowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Piotr Wawulski 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki głosowania 

i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 

Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu)  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem czy aneks do umowy został już sporządzony? 

Jeżeli tak, to na jaki okres czasu inwestycja zostanie wydłużona? Jeżeli nie, to dlaczego? Następnie radny 

zwrócił się z pytaniem jak Burmistrz ocenia współpracę z wykonawcą i jak postępują prace? Z tego co wie, 

zostały zatwierdzone nowe projekty, pozwolenia na budowę również zostały wydane i wykonawca ruszył 

pełną parą z pracami na nowych ulicach.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiadając na pytanie radnego poinformował, że krótki opis został 

przedstawiony w załączonej informacji. Jednocześnie potwierdził, że otrzymano zgody na realizację 



 

 

Protokół Nr 36/22 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 15 lutego 2022  r.  

15 

pozostałych pięciu ulic. Place budowy zostały przekazane. Nie może jednak potwierdzić, że prace ruszyły z 

kopyta, bo tak jak napisano w informacji wykonawca w dniach 24 stycznia – 8 lutego zawiesił wykonywanie 

wszelkich prac ze względu na niesprzyjające warunki pogodowe. Tak się złożyło, że 10 lutego była rada 

budowy, na której inżynier kontraktu poprosił wykonawcę o uzupełnienie dokumentów dając termin do 

końca tego tygodnia i na podstawie tych dokumentów będzie można przystąpić do podpisywania aneksu. Do 

momentu kiedy te dokumenty nie zostaną przesłane do inżyniera kontraktu sprawa jest zawieszona.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją.  

 

Do pkt. 6 

Stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego i przeciwpowodziowego.  

(informacja w zakresie bezpieczeństwa przeciwpowodziowego stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął dyskusję 

i poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją.  

 

Do pkt. 7 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Artur Maciej Żukowski zwrócił się z pytaniem czy Miasto Bielsk Podlaski zabezpieczyło 

miejsca dla ewentualnych uchodźców z Ukrainy? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poinformował, że do dnia 15 lutego do godziny 12:46 nie trafiło do 

Urzędu Miasta żadne zapytanie ze służb wojewody z prośbą o wskazanie potencjalnych miejsc, które miałyby 

być wykorzystywane przez ewentualną ludność przemieszczającą się z Ukrainy w wyniku działań wojennych. 

W związku z tym Miasto nie zabezpieczało żadnych miejsc, ponadto Miasto nie było proszone o wskazanie 

ilości takich miejsc. Z tego co mu wiadomo, jedynie w wojewódzkie mazowieckim wojewoda wystąpił do 

samorządów w tej sprawie, natomiast w województwie podlaskim takiego wystąpienia nie było.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Piotr Wawulski 


